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Els partits amb diputats analitzen els resultats electorals a Cugat.cat

Els partits polítics locals que han aconseguit aquest diumenge
representació al Parlament han passat aquest dilluns al matí
per Cugat.cat per participar en una tertúlia especial del 'Gall
del Monestir' (91.5FM). Tots els partits han destacat la
importància d'aquests comicis i n'han desgranat les
conclusions locals i nacionals, així com les possibilitats de
futur per al país i per a Sant Cugat. 

CiU ha fet un balanç positiu dels resultats locals perquè tot i la baixada continuen 'tenint unes dades molt
altes'. El representant de la federació nacionalista Jordi Puigneró ha explicat que els resultats a Sant Cugat 'són
un clar indici que els santcugatencs estan pel dret a decidir i l'estat propi'.

Jordi Puigneró: Els resultats a Sant Cugat són molt positius. Tot i la baixada, no podem oblidar que les
xifres d'ara ja són molt altes. És un clar indici que Sant Cugat està pel dret a decidir i per l'estat propi.

Puigneró ha admès que a nivell nacional no han tret els resultats que esperaven perquè els 50 diputats
obtinguts no són els necessaris per tirar endavant el seu projecte. El representant de CiU ha criticat el 'joc brut'
que s'ha fet durant la campanya a 'instàncies de l'estat' i assegura que això els ha perjudicat.

ERC s'ha mostrat content pels resultats a Sant Cugat perquè se situen com la 2a força, tot i no tenir
representació al consistori. Segons la presidenta local, Mireia Ingla, aquesta pujada demostra que es poden
'apropar més als santcugatencs', tot i el projecte nacional que ara s'ha votat.

Mireia Ingla: Com no som al consistori ens costa molt més tot plegat i aquesta campanya ens ha permès
acostar-nos a la ciutadania i explicar el nostre punt de vista municipalista.

ERC trasllada la satisfacció local als resultats nacionals. Ingla ha destacat la 'bona' campanya que han fet
després dels atacs constants que ha patit el poble català per parlar d'independentisme.

El PP també veu satisfactòriament els seus resultats locals perquè han obtingut 1.000 vots més que a les
anteriors eleccions nacionals. Per al president del partit, Jordi Carreras, ser ara, però, la tercera força els 'és
indiferent' perquè només es fixen amb què han pujat tant en nombre de vots absoluts com en percentatge.

Jordi Carreras: Estem satisfets perquè hem obtingut 1.000 vots més que en les últimes autonòmiques.
Que siguem ara la tercera força per a nosaltres és secundari.

Carreras considera que ara s'ha posat de manifest l'error que ha comés Artur Mas convocant aquestes eleccions
i és per això que després dels resultats obtinguts per la federació nacionalista, el PP creu que el principal fracàs
és per a aquest partit.

ICV ha valorat haver col·locat els seus vots en una ciutat on l'eix nacional 'és tan potent i on CiU té una
presència forta'. El copresident ecosocialista Xavier Boix diu que 'aguantar' el vot a Sant Cugat és molt
important.
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Xavier Boix: Col·locar, mantenir i fins i tot superar els nostres vots en una ciutat on l'eix nacional és tan
fort és molt important per a nosaltres.

L'ecosocialista creu que les mobilitzacions nacionals i socials dels últims mesos han demostrat que Catalunya
no és CiU. Boix creu que Artur Mas s'ha de qüestionar si ha d'encapçalar aquest nou procés.

El PSC, el pitjor posicionat en aquestes eleccions, pel darrere de Ciutadans, lamentem els resultats. El primer
secretari de la formació, Michael Cáceres diu que alguna cosa estan 'fent malament' a Sant Cugat, tot i
assegurar que 'és evident que s'ha votat en clau nacional'. Cáceres ha avançat que faran reunions per estudiar
com s'ha d'actuar al municipi a partir d'ara 'per recuperar l'espai perdut'.

Michael Cáceres: Lamentem el nostre resultat. Alguna cosa estem fent malament a Sant Cugat, tot i que
els vots eren en clau nacional. Hem de començar a fer reunions per veure com recuperem l'esperit
perdut aquí.

Cáceres diu que a nivell nacional tampoc no poden estar contents, tot i admetre que s'esperaven una davallada
superior.

La CUP, que es va estrenar al consistori en les últimes eleccions municipals i que ara també ho fan per primera
vegada a les nacionals, veuen els resultats locals com a positius pels 1.900 vots aconseguits.

Guim Pros: Hem tret 1.900 vots a Sant Cugat i amb aquests resultats estem molt contents amb la feina
que hem fet fins ara. Hem d'aprofundir amb el que s'està covant.

Pros ha criticat la campanya de CiU que ha titllat d''error'. L'independentista ha valorat el vot sobiranista que
hi ha ara representat al Parlament tot i no voler oblidar que el país necessita avançar tant en dret nacional com
social.

Ciutadans, que aconseguit situar-se per primera vegada en la cinquena força de la ciutat en uns comicis
nacionals, finalment no ha assistit a la tertúlia de Cugat.cat.
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